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Marcella Omanette | marcellaomanette@live.nl
Leren van vrouwen uit de Bijbel | Impact van de Heilige Geest | Dienen van God | Waardigheid van de vrouw | en meer... 
Ik ben 52 jaar, geboren in Suriname en getogen in Amsterdam. Ik ben getrouwd met Ricardo Omanette en moeder van 2 zonen. In 1992 ben ik, na een 3e miskraam, 
op wonderbaarlijke wijze tot bekering gekomen. Ik riep welke god kan mij helpen uit deze pijn en ellende. Ik riep buddah, chrisna, mohammed, maar toen riep ik Jezus 
om de pijn in mijn hart weg te nemen... Toen ervoer ik meteen een vrede, rust, liefde en een enorme blijdschap, die mijn verstand te boven ging. Later, toen ik een 
high tea organiseerde, riep God mij om vrouwen te vertellen waarom de HERE ze persoonlijk heeft uitgekozen zoals Esther. Wel moest Esther eerst naar het 
vrouwenhuis om daar gereinigd, gekneed, gevormd, gebalsemd te worden, met Hegai als begeleider, voordat Esther bij de koning mocht verschijnen.Dit proces 
moeten wij allen doorstaan om gevormd te worden door de Heilige Geest, naar Gods Wil. Zo ontstond The Queens Tea with the King of kings, onze maandelijkse High 
Tea voor verschillende vrouwen. Dit is uitgroeid tot verschillende Conferenties en Activiteiten voor vrouwen. 

Diana Oudeman | contact@dianaoudeman.nl
...
Mijn naam is Diana Oudeman, getrouwd en we hebben een samengesteld gezin met 6 kinderen en kleindochter. Geboren op de boerderij, ouders met een 
oorlogstrauma en twee oudere broers, mijn jeugd was niet fijn en kende geheimen. Op mijn 20ste had ik een levensveranderde ervaring met God. Eind 20 was ik een 
alleenstaande moeder van een prachtige dochter waar ik voor door het vuur ging. Al die jaren lukte het me niet om mezelf te voegen in een kerk. Ik was te verwond. 
Dat veranderde nadat ik een visioen in een samenkomst had gehad. Mijn leven is een getuigenis van een liefvolle God, die mijn Vader is. Vergeving is de sleutel... 
Ondanks of dankzij dit alles weet ik mezelf geborgen in de armen van mijn Hemelse Vader, geliefd♥, heb genezing mogen ontvangen en veel mogen leren mede 
dankzij TotalBalance, maar ook Vrij zijn trainingsschool en bijbelschool. Op mijn 17e werd ik letterlijk de mond gesnoerd en bijna gewurgd, omdat ik moest zwijgen. Ik 
geloof dat ik nu mag spreken zoals wordt weergegeven in Jesaja 61, een tekst die me al mijn hele leven achtervolgd. Naast moeder, oma en echtgenote run ik mijn 
wellness bedrijf: www.me-time-wellness.nl  en coachpraktijk: www.me-time-coaching.nl. In onze kerk vervullen we (André en ik) een taak in de diaconie en geven 
leiding aan de zogenaamde "fundamenten" training.   

Anouk Beekman | trainer@anoukbeekman.nl
Leven na een faillissement | Christen lifestyle | Christen zijn in het zakenleven | Integriteit in je werk | De Heilige Geest als leermeester/coach | Wapenrusting
Mijn naam is Anouk Beekman Houdijk, bijna 52 jaar en al bijna 22 jaar gelukkig getrouwd met Fons Beekman. Ook ben ik een gezegende moeder van 4 prachtige 
kinderen: een dochter van 20 en 3 zoons van 18, 16 en 13 jaar. Al op jonge leeftijd bleek dat ik op een andere manier naar de wereld keek dan mijn klasgenoten en 
vriendinnen. Ik was vrij 'wijs' voor mijn leeftijd en ik wist dingen die onverklaarbaar waren. Hierdoor was ik vaak een goede raadgever voor mijn vriendinnen, mijn 
zussen en mijn moeder. Op latere (volwassen) leeftijd leerde ik over de verschillende gaven van God, waaronder de gave van profetie. En toen vielen de 
puzzelstukjes op hun plek. Nu omarm ik de talenten en gaven die ik van God heb gekregen en wil die allemaal inzetten om God te dienen. Ik voel het dan ook als de 
Roeping op mijn leven om andere Christelijke Ondernemende Vrouwen te helpen, te inspireren en te motiveren om in hun kracht te gaan staan zodat zij datgene 
kunnen doen waar God ze voor heeft gemaakt.
Your Time Is Now To Arise & Sparkle!

Jennifer Bakermans | info@atelieragape.nl
Verstaan van Gods stem | Talentontwikkeling en identiteit | kunstenaarschap/ kunstenaar van God | herkennen van talenten en discipelen
Mijn naam is Jennifer Bakermans-Henkel en ik ben creatief christencoach. Ik coach met heel veel liefde christen creatives: christelijke kunstenaars, christelijke 
artiesten, creatieve ondernemers, christencoaches en creatieve leiders. Dit doe ik omdat ik geloof dat we allemaal gezegend zijn door God met creërend vermogen, 
de liefde om te scheppen, om van niets iets te maken. Te vormen zonder voorbeeld… maar sommigen van ons zijn die liefde om te scheppen verloren of kennen niet 
de creatieve opdracht die God ons heeft gegeven in Genesis 1. Ik spreek graag over de impact die wij als christenen kunnen maken met onze gaven en talenten op de 
plek waar God ons plaatst. Wat het betekent als wij gaan uitdelen van de creativiteit van God.

Mandy Nieboer |  hello@mandynieboercoaching.nl
Moederschap | Energie | Rust | Veranderen/gedragsverandering | Verbinding als moeders/vrouwen | Ontmoeting (ont-moeten)
Ik ben Mandy Nieboer, mama coach en christen. Ik praat, lees, luister en schrijf over alle in's en out's van het christelijk moederschap. Doordat ik jaren niet deed wat 
bij mij paste, raakte ik chronisch vermoeid, mijn hersenschudding was mijn wake-up call om het dit keer echt anders te gaan doen. De lessen die ik toen leerde, kan ik 
nu als coach doorgeven aan andere moeders, zodat ook zij weer gaan leven in plaats van overleven. Moeder zijn is een rijke zegen, maar ook een uitdaging die je 
regelmatig met jezelf confronteert en dat is pittig, maar jij bent echt niet de enige. Ik geloof dat het geheim van heling en herstel zit in het kwetsbaar durven delen met 
elkaar, zodat we van daaruit elkaar weer kunnen opbouwen. Het is dan ook mijn missie om moeders weer in contact met zichzelf en met elkaar te brengen, zodat ook 
jij als geliefd en geheeld kind van God je kinderen kunt voorleven.

Ria Scholma | ria@josefiencoaching.nl
Huwelijk | Familierelaties | Opvoeden | Verleden | Rouw | Openbaring
Mijn naam is Ria Scholma-Mooibroek.
God verlangt ernaar elk mens bij Hem te hebben. Ik wil hier graag dienend aan meewerken. Dit door te delen wat ik weet, geleerd of ervaren heb. Dit dienen doe ik 
door eerst te luisteren naar God zelf. Daarna door te kijken wat ikzelf kan inbrengen.
Gods Woord heeft diepgaande lessen die we soms missen. Deze wil ik zichtbaar maken en op begrijpelijke manier delen. Deze lessen zetten ons in beweging of 
brengen juist rust. Het één jaar volgen van Bijbellerarenopleiding Timotheüs 2.2 heeft mij hiervoor tools gegeven. Ik zet mijn verhaal altijd in Bijbels kader. Dit is het 
fundament van mijn spreken.
Wat mij duidelijk is geworden, is dat God bekend wil worden als Degene die Liefheeft. Dat Hij een uitnodiging doet naar de mens. Dit betekent wél dat Hij ook wat van 
jou vraagt. Dat jij een stap naar Hem zet. Leeft op een manier die bij Hem past. Dit vraagt keuzes en inzet.

Hanna Cremer Eindhoven | hanna@promisecoaching.nl
Het loslaten van moeten | Luisteren naar Gods stem | Omgaan met (chronisch) ziek zijn
Ik ben Hanna Cremer Eindhoven. Vrouw, moeder en dochter. Ik sta volop in het leven en geniet met volle teugen. Het coachen en inspireren van mensen op het 
gebied van identiteit is waar ik een passie voor heb. Sinds de zomer van 2022 heb ik Gods stem verstaan in dat ik hierin verder mag groeien, om mensen door mijn 
coaching heen dichterbij zichzelf en God brengen. 
Toch is het niet altijd zo geweest, ik ben chronisch ziek en ondanks dat het (door medicatie) onder controle is. Ondervind ik hier dagelijks de ongemakken van.
Dit deel van mij omarmen en hierin ontdekken wat Gods bedoeling is, heeft mij door de jaren heen gevormd tot de persoon die ik nu ben. Ik heb rust gevonden. Ik 
hoop dat ik door mijn werk heen mensen mag inspireren om God te volgen en met liefde naar zichzelf kunnen kijken. Ondanks eventuele gebreken, ziekte of welk 
ongemak dan ook, zodat zij weer overvloedig kunnen leven. Zoals God het heeft bedoeld.

Nicolet Vasse | nicoletvasse@hotmail.com
Het belang van Israël voor ons geloof | De Bijbelse feesten | De kracht van de vrouw | de kracht van essentiële oliën | en meer
Ik ben Nicolet Vasse, getrouwd met Gerjan en samen hebben we vier HB-kinderen. Twee tieners van 18 en twee op de basisschool. 14 jaar ben ik werkzaam in het 
basisonderwijs. In ons huwelijk hebben we veel meegemaakt. Door de woestijnen van het leven, is God altijd mijn Rots geweest. Hij heeft mij op plekken gebracht die 
ik voor mezelf nooit zou bedenken. Graag wil ik een brug zijn tussen Israël en de kerk. Wanneer ik de bijbel in de context van Israël lees, gaat er een wereld aan 
schatten en beelden open. In ons Grieks denken bestaat er vaak maar één waarheid en wordt veel in dogma’s vastgelegd. Het Hebreeuws denken geeft zoveel meer 
vrijheid. Een diamant kan wel 70 kanten hebben en samen vormen ze één waarheid. Het belangrijkste is de relatie met God. Door achtergronden achter Zijn 
leefregels, wil je graag zelf zo leven en is er veel meer mogelijk dan je zou denken!
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